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From:

Sent: Thur 9/24/2020 5:52:51 PM

Subject: Nabrander - Re: Vanavond telefonisch overleg

Received: Thur 9/24/2020 5:52:55 PM

Fijn dat jullie er allemaal bijzijn. Ten behoeve van de effectiviteit en daarmee hopelijk het verkorten van de overlegtijd een paar kleine

aanvullingen in blauw:

1. Testen

- Prioritair testen, mail naar VWS.

0 Waar staan we met de behoefte aan duidelijkheid tav zorgpersoneel? Loopt dit of wordt het geéscaleerd?

© Wanneer hebben we zicht op de verdeling per regio?
oO Is er perspectiefop meer capaciteit, is dat Gberhaupt een doel?

o Welke cijfers/gegevens delen we wel/niet met VWS?

Oo Zijn de DPG’en voldoende aangehaakt?
* |s erinmiddels een reactie op het Rekenkamerrapport?

Verschil testbehoefte en testcapaciteit (uitsp raken ERIS
* Het aantal unieke bellers per dag gaat vanaf vrijdag mee in de Monitor

* De gemiddelde tijd tussen afspraak gemaakt en de daadwerkelijke afspraak gaat vanaf vrijdag mee in de monitor

* Voor wie is het GGD performance dashboard toegankelijk? Alleen intern of ook extern?

Brief over afnametarieven etc. waarnaar verwezen werd in Kamerbrief

* Afnametarieven in de teststraten en bij thuisbemonstering voor partijen anders dan GGD. Naar deze brief werd verwezen in de

Kamerbrief van afgelopen vrijdag: “Voor het inschakelen van andere testafname partijen heb ik recent een brief gestuurd naar GGD’en, op

welke manier zij dit kunnen organiseren." Verwachten wij hier vandaag of morgen iets op? Moet iemand zich hierop voorbereiden?
* Commerciéle aanbieders die de reguliere capaciteit verdrukt (Rouvoet in de krant) en bericht KEEN Zijn hier verdere cijfers van?

* AVG risico’s TP, hoe staat het met het A4 van Cuccibu over de berichtgeving van Nieuwsuur? Is dit uitgezocht?
* Zijn er andere aanzienlijke risico’s?

2. BCO

* Klopt het dat er regio’s zijn die helemaal geen BCO meer uitvoeren? Komen wij hier nog voor verrassingen te staan (zoals met Den Haag

afgelopen week)?

O Nog niet volledig opgeschaalde en opgeleide capaciteit (loopt conform versnelling opschalingsplan 28/8; eerste week oktober

opgeleide capaciteit voor 1.500 BCO = 3.250 fte)

O Door oplopende aantallen inmiddels 21 regio’s over op risico-gestuurd BCO. De verwachting is dat meer regio’s op korte termijn

zullen volgen
* Planning BCO roadmap, morgen in concept naar VWS. Is dit onder controle?

* Woordvoeringslijn aan vz's VR’s

* Verzocek om BCO DVO y 512 |hoe voorkomen we dit? Wat betekent dit aan risico’s?

* 7ijn er andere aanzienlijke risico’s?

° van[EEIk besluit toch even beantwoerding op Testen/BCO primair bij progmanagers te leggen, dan kunnen jullie
direct volledige antwoorden met hen afstemmen.’

3. CoronaMelder

* 5 oktober Eerste Kamer, morgen gecheckte Q&A's naar VWS + antwoord op vragenls dit proces nu op orde? Is a-symptomatisch testen

erin zijn geheel uit? Is het handelingsperspectief duidelijk? Zijn hier nog risico’s aan verbonden? Waar moeten we rekening mee houden?

Frgens actie op ondernemen?

* CoronaMelder wordt onder programma testen en traceren vanBEY zeschoven moeten wij hier nog iets mee?

. van EEE] ‘Vwb CoronaMelder, ik was vanochtned in de Stuurgroep met VWS: ja 5 okt EK + stemming, verwacht positief, dan week

later landelijke introductie (vanaf 12 okt). Asymptomatisch testen eruit en handelingsperspectief in lijn met richtlijnen. Er wordt gedacht
aan ondersteuning voor mensen die een notificatie krijgen (callcentre?), maar dat idee wordt nog onderzocht op wenselijkheid. Feit dat

CoronaMelder onder programma van EER komt te hangen is bekend, volgens mij geen invloed op communicatieve zaken.’
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* Welke overleggen (met politiek karakter) staan er nog gepland morgen, dit weekend en begin volgende week? Stuurgroep is vandaag

geweest. Zijn hier notulen van? Is er een overzicht van wie waar aanschuift, een planning, agenda’s?
* Informatiebehoefte kamer (motie Asscher en Jetten):

De minister heeft geprobeerd de motie-Asscher ‘kleiner’ te maken door in beginsel vast te houden aan een tweewekelijkse stavaza-

brief, met de toezegging om tussentijds digitaal informatie te verstrekken waar dat kan en nodig is?

* Escalatieladder? Wie staat daarvoor nu aan de lat? Stzat hier nog iets op te gebeuren komende dagen?
* Overzicht programmadirectie covid-19.
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Telefoon: Twitter:

Mobiel: Linkedin [CE

Van

Onderwerp: Vanavond telefonisch overleg

Dag,

Jullie ontvangen zo meten op verzoek van [EEE via outlook een teams uitnodiging voor vanavond 20:30 uur. Dit om met

elkaar te bespreken wat er op korte termijn allemaal aankomt met betrekking tot corona, vws etc. Wij vragen jullie je agenda
hiervoor vrij te maken. Hopelijk kunnen jullie allemaal.

Met vriendelijke groet,

De uitbraak van het nieuwe Coronavirus vraagt dat ook wij in lijn met de maatregelen van de Rijksoverheid, zoveel mogelijk
thuiswerken. U kunt mij goed bereiken via e-mail of via mijn mobiele telefoon.
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